

Instruction Manual

Smart Switch



Thank you for purchasing this Sundirect smart switch. It is used as the remote control for lighting with the Sundirect Lux model infrared panel.

Pair the smart switch to the system

1. Open the battery cover located behind the smart switch, insert 2*AAA battery.
2. Please make sure the panel is already paired with the master controller(Smart lux/ Smart Lux Pro, etc.). The smart switch only functions when connected to the master controller.

3. Pair the smart switch to the master controller

- a. Power off Smart lux/Smart lux Pro, press and hold the SET button until screen displays "PAIR".
- b. Press and hold the power button on the smart switch until the blue signal light on the back starts flashing. Once the blue signal light stops flashing, the pairing is complete.

4. Pair the smart switch to the panel heater that is controlled by the master controller

- a. Double press the "P" button on the heater and the pari signal light will start to flash.
- b. Press and hold the power button on the smart switch until the blue signal light on the back starts flashing. Once the blue signal light stops flashing, the pairing is complete.

Note: You can pair one smart switch with multiple panels if the panels are paired to the same master controller, allowing group control of those lights together. Each panel can be paired with the smart switch only twice. Please check the signal indicator light on the panel. If the connection limit is reached, you will need to reset the connection from the panel.

Using the Smart Switch

- Press the power button to turn the lighting on or off.
- Single press the "-" or "+" button to adjust the brightness of the lighting incrementally.
- Press and hold the "-" or "+" button to adjust the lighting continuously.



Sundirect Technology Ltd.

info@sundirect-heater.com
www.sundirect-heater.com

Sundirect and the Sundirect Logo are registered Trademarks of Sundirect Technology Ltd.
© Sundirect Technology Ltd. All rights reserved.

Vielen Dank, dass Sie sich für den Sundirect Smart Switch entschieden haben. Er dient als Fernbedienung für die Beleuchtung mit dem Sundirect Lux Modell Infrarotpaneel.

Koppeln des Smart Switch mit dem System

1. Öffnen Sie die Batteriefachabdeckung hinter dem Smart Switch und setzen Sie 2 AAA-Batterien ein.
2. Stellen Sie sicher, dass das Panel bereits mit dem Hauptcontroller (Smart Lux/Smart Lux Pro usw.) gekoppelt ist. Der Smart Switch funktioniert nur, wenn er mit dem Hauptcontroller verbunden ist.

3. Koppeln des Smart Switch mit dem Hauptcontroller

- a. Schalten Sie den Smart Lux/Smart Lux Pro aus. Drücken und halten Sie die SET-Taste, bis auf dem Bildschirm „PAIR“ angezeigt wird.
- b. Drücken und halten Sie die Einschalttaste des Smart Switch, bis die blaue Signalleuchte auf der Rückseite zu blinken beginnt. Sobald die blaue Signalleuchte aufhört zu blinken, ist das Koppeln abgeschlossen.

4. Koppeln des Smart Switch mit dem vom Hauptcontroller gesteuerten Infrarotpaneel

- a. Drücken Sie zweimal die „P“-Taste am Heizer; die Koppelungssignalleuchte beginnt zu blinken.
- b. Drücken und halten Sie die Einschalttaste des Smart Switch, bis die blaue Signalleuchte auf der Rückseite zu blinken beginnt. Sobald die blaue Signalleuchte aufhört zu blinken, ist das Koppeln abgeschlossen.

Hinweis: Sie können einen Smart Switch mit mehreren Panels koppeln, wenn die Panels mit demselben Hauptcontroller gekoppelt sind, sodass Sie diese Lichter zusammen steuern können. Jedes Panel kann nur zweimal mit dem Smart Switch gekoppelt werden. Bitte überprüfen Sie die Signalleuchte am Panel. Wenn das Verbindungslimit erreicht ist, müssen Sie die Verbindung am Panel zurücksetzen.

Verwendung des Smart Switch

- Drücken Sie die Einschalttaste, um die Beleuchtung ein- oder auszuschalten.
- Drücken Sie einmal auf die Taste „-“ oder „+“, um die Helligkeit der Beleuchtung schrittweise anzupassen.
- Drücken und halten Sie die Taste „-“ oder „+“, um die Beleuchtung kontinuierlich anzupassen.

